

Weather in Great Britain

Made by: Ryzhova Sasha
Brezhnev Alice

Fine afternoon

The weather in England very changeable. A fine morning can change into a wet afternoon and evening. And a nasty morning can change into a fine afternoon. That is why it's natural for the English to use the comparison "changeable as the weather" of a person who often changes his mood or opinion about something.

Погода в Англии очень переменчива. Ясное утро может перейти в дождливый день и вечер. А ненастное утро может превратиться в ясный день. Поэтому для англичан естественно использовать сравнение «переменчивый, как погода», говоря о человеке, который часто меняет свое мнение или настроение.

Weather - a favorite topic of conversation in England

When two Englishmen , their first words are : " How do you do ? " And then the answer , "Thank you , very well ; Do you? " the following phrase is likely to be the weather. When the English go abroad , they are often surprised by the representatives of other nationalities for their propensity to talk about the weather, on the topic , which others do not find interesting.

Погода — любимая тема для разговора в Англии. Когда встречаются два англичанина, их первыми словами будут: «Как Ваши дела?» А после ответа «Спасибо, очень хорошо; а у Вас?» следующая фраза, вероятней всего, будет о погоде. Когда англичане едут за границу, они часто удивляют представителей других национальностей своей склонностью говорить о погоде, на тему, которую другие не считают интересной



The best time of the year in England is spring. The two worst months in Britain are January and February. They are cold, damp, and unpleasant



Лучшим временем года в Англии является весна. Двумя наихудшими месяцами в Британии считаются январь и февраль. Они холодные, сырые и неприятные.



Thanks for watching

